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BR.0002.8.2022.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 25 października 2022 roku 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXXVIII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności 

Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra,) Panią 

Sekretarz I.Skibę, która reprezentuje Panią Wójt, Panią Inspektor I.Giezek, która reprezentuje Panią 

Skarbnik, Pana Kierownika A.Kiedosa, Panią Kierownik S.Szmaję, Panią Mecenas E.Brzozowską, 

Pana Kierownika B.Malinowskiego, Panią Inspektor M.Fras oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/30610/sesja-rady-w-

dniu-wtorek-25-pa%C5%BAdziernika-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. 

             Na prośbę kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Przewodniczący Rady 

Gminy M.Kremer zgłosił wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad punktu 7 – projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Słupia pod Kępnem. Uzasadnił, że powodem są zgłoszone przez inwestora uwagi do projektu planu 

miejscowego, dotyczące możliwości sytuowania wiaty stacji paliw poza nieprzekraczalną linią 

zabudowy. Wójt uwzględnił uwagi w całości.  W związku z koniecznością dokonania ponownych 

uzgodnień zmienionych zapisów planu miejscowego konieczne jest wycofanie projektu uchwały z 

porządku obrad sesji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofania z porządku obrad punktu 7 – projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem (głosowanie bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 

Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/30610/sesja-rady-w-dniu-wtorek-25-pa%C5%BAdziernika-2022.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/30610/sesja-rady-w-dniu-wtorek-25-pa%C5%BAdziernika-2022.htm
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3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Baranów. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Słupia pod Kępnem.   Punkt wycofany z porządku obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Baranów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Baranów. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa, znajdującej się w Zasobie Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Oddziału Terenowego w Poznaniu. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2022-2027. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

16.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY BARANÓW Z 

ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2023”. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/291/2018 Rady Gminy Baranów z dnia 28 

marca 2018 roku w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć o 

różnym wymiarze pensum oraz zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Baranów. 

18.  Informacja Wójta Gminy Baranów o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

19.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

20.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

21.  Wolne wnioski i informacje. 

22.  Zamknięcie sesji.      

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 

Porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Sekretarz Ilona Skiba przedstawiła sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od ostatniej 

sesji. (07:03 – 08:29 minuta transmisji). Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy są jakieś 

pytania – brak. 
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Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer powiedział, że w okresie międzysesyjnym: 

- 22.09 uczestniczył w debacie nt. bezpieczeństwa w Klubie Seniora w Mroczeniu 

- 8.10 na zaproszenie KGW w Mroczeniu, SP w Mroczeniu oraz Stowarzyszenia „Słoneczny 

Mroczeń” uczestniczył w VII Lokalnym Festiwalu Smaku 

- 14.10 na zaproszenie Dyrektora ZS w Baranowie oraz Wójta Gminy Baranów uczestniczył w Dniu 

Edukacji Narodowej 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły: 

- 20.09 z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu wpłynęło doręczenie odpisu 

postanowienia z dnia 16 września 2022r. od którego przysługuje skarga kasacyjna a dotyczące 

odrzucenia skargi na Uchwałę Nr XXV/204/2021 Rady Gminy Baranów z dnia 28 kwietnia 2021r. w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie z zasobów mienia komunalnego Gminy Baranów nieruchomości 

gruntowych położonych w Baranowie 

- 21.10 wpłynął wniosek firmy o podjęcie przez Radę Gminy Baranów uchwały w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2022 rok z przeznaczeniem środków finansowych w kwocie 500.000,00 zł na 

budowę drogi gminnej w Baranowie (działka nr 1340/4), ewentualnie podjęcie decyzji o 

przeznaczeniu środków na budowę w/w drogi w budżecie na 2023 rok w kwocie co najmniej 

500.000,00 zł – wniosek w dniu wczorajszym został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji celem rozpatrzenia 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (11:05 – 13:37 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/308/2022 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (14:27 – 17:58 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/309/2022 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem.  PUNKT ZDJĘTO Z PORZĄDKU OBRAD 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (19:06 – 19:38 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radna Hanna Urbańska poprosiła o dookreślenie, które są to odcinki drogi, ten i określony w kolejnej 

uchwale.  

P.Kierownik wyjaśnił dokładne położenie działki.  

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/310/2022 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (21:06 – 22:11 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Baranów 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/311/2022 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (23:10 – 25:08 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/312/2022 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (26:22 – 27:40 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/313/2022 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, znajdującej się w Zasobie Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Poznaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (28:47 – 30:22 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, znajdującej się w Zasobie Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddziału Terenowego w Poznaniu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/314/2022 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił P.Inspektor Iwonę Giezek o omówienie projektu 

uchwały. 

P.Inspektor przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (31:13 – 43:00 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/315/2022 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił P.Inspektor Iwonę Giezek o omówienie projektu 

uchwały. 

P.Inspektor powiedziała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa została dostosowana do uchwały 

budżetowej.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/316/2022 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Ewę Marszałek o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały. 

Radna E.Marszałek przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (44:50 – 47:05 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa, Marek 

Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, 

Teresa Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Franciszek Łęgocki  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXXVIII/317/2022 - stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 

BARANÓW Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2023”. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Promocji Bartosza Malinowskiego o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (48:01 – 49:06 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „PROGRAMU WSPÓŁPRACY 

GMINY BARANÓW Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI NA ROK 2023”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/318/2022 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/291/2018 Rady Gminy Baranów z 

dnia 28 marca 2018 roku w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć o różnym wymiarze pensum oraz zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik CUW Sylwię Szmaję o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (50:16 – 51:16 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/291/2018 Rady Gminy 

Baranów z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć o różnym wymiarze pensum oraz zasad i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Baranów. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXVIII/319/2022 - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 Informacja Wójta Gminy Baranów o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Sekretarz Ilona Skiba przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych składanych Wójtowi 

Gminy (52:24 – 54:22 minuta transmisji) – informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 19 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

składanych Przewodniczącemu Rady (54:37– 57:00 minuta transmisji) – informacja stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 
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Ad. 20 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady 

Gminy Baranów nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania.  

 

Ad. 21 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (57:29 – 1:03:18 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry w temacie bezpieczeństwa powiedział, że przed chwilą głosowaliśmy nt. 

zmian w budżecie, m.in. zwiększenia wydatków na OSP w kwocie ok. 100 tys. zł. Powiedział, że 

strażacy OSP na Muratorze prosili o interwencję w sprawie nie zwracania przez Gminę kosztów za 

benzynę. W związku z tym Radny zapytał kto ma za to paliwo zapłacić? Czy strażacy mają prowadzić 

wolontariat czy może robić zbiórki wśród mieszkańców? Dodał, że ostatnio w wyniku ulew OSP 

często musiała wyjeżdżać na akcje i dodał, że ma informację, że jest problem z odzyskaniem tych 

pieniędzy od Gminy. Dalej w temacie bezpieczeństwa Radny zapytał o oświetlenie ścieżki między ul. 

Geodetów a Murarską. Dodał, że za tydzień mamy zmianę czasu i o godz. 16tej będzie strach tam 

chodzić. Następnie Radny zapytał kiedy zostaną odebrane drogi na Os. Murator. Poprosił też, aby 

Gmina zwróciła uwagę policji, że jest to teren na którym obowiązuje ograniczenie do 20km/h  i 

kolejna kwestia – na tych ulicach nie wolno parkować, a tak się dzieje i małe dzieci wyskakują zza 

samochodów, co stanowi poważne niebezpieczeństwo.  

Sekretarz Ilona Skiba w temacie paliwa dla OSP powiedziała, że przekaże sprawę Pani Wójt i 

P.Skarbnik.  

Kierownik Andrzej Kiedos w temacie odbioru nowo budowanych dróg na Os. Murator powiedział, że 

wczoraj odbyło się spotkanie z wykonawcą i inwestycja ta będzie zgłaszana do odbioru w tym 

tygodniu. W temacie ograniczenia prędkości, sprawa zostanie ponownie zgłoszona policji. Z kolei w 

temacie oświetlenia P.Kierownik powiedział, że spółka jest w trakcie przetargów jeżeli chodzi o 

realizację tych inwestycji.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer w temacie bezpieczeństwa na Os. Murator powiedział, że za 

każdym razem gdy spotyka się z dzielnicowym czy policją sygnalizuje ten problem. Dodał, że ostatnio 

na spotkaniu z policją w Klubie Seniora w Mroczeniu prosił o większą liczbę patroli i kontrolę 

prędkości oraz kontrolę przejazdu samochodów ciężarowych przez osiedle.  

Radny Grzegorz Bystry dodał, że jednym z wniosków Radnego do budżetu było postawienie na ul. 

Geodetów i Pięknej progów zwalniających i byłby wdzięczny gdyby Gmina przychyliła się do tego 

wniosku, bo jak widać na ul. Jasnej po zastosowaniu tego rozwiązania samochody jeżdżą wolniej.  

 

Ad. 22 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXXVIII sesji o godz. 10:05. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


